
 

 
                           

  

Fråga till regionstyrelsens ordförande Peter Olofsson: 
 

Hur gick det med Umeå5g/nus5g 
 
Region Västerbotten har på olika sätt stött och varit delaktig i projektet 
Umeå5G/NUS5g. Projektets hemsida www.umea5g.se ser ut att vara borttagen. 
  
 
Min fråga till regionrådet är därför: 
 

Har projektet Umeå5G/NUS5G slutförts? 
 
 
Håkan Andersson, Centerpartiet 


